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Algemeen 
2023 is mijn 5e jaar als penningmeester. In de loop van het jaar heb ik besloten dat 
dit ook mijn laatste jaar als penningmeester is. Gelukkig is in de persoon van Rachel  
Hijstek een geschikte opvolgster gevonden. 
 
Wat heb ik die vijf jaar gedaan? Ik heb me vooral beziggehouden met de administratieve kant 
van het bestuur, uiteraard met de nadruk op de financiële kant; Het betalen van binnenkomende 
rekeningen, het innen van contributies en andere bijdragen, het vastleggen van uitgaven en 
inkomsten in de boekhouding en het rapporteren aan de rest van het bestuur, de kascommissie 
en de ALV.  
 
Nadat ik in 2019 de taken heb overgenomen van Tom van Mierlo heb ik bij de begroting van 2020 
een gewijzigde opzet van boekhouding en rapportage doorgevoerd waarbij bij elkaar horende 
uitgaven en inkomsten tegenover elkaar staan en het bijbehorend saldo makkelijk zichtbaar is te 
maken. 
 
Direct daarna begon de Coronaperiode waardoor er steeds gereageerd moest worden op de 
regelmatig wijzigende regels vanuit den Haag en de gemeente. De ‘normale’ taken werden 
minder belangrijk terwijl er juist meer en snel nagedacht moest worden over nieuwsbrieven, 
corona-protocollen en aanpassing van contributie-inningen. Binnen het bestuur werd flexibel 
omgegaan met deze situatie die ruim twee jaar zou duren. 
 
Toen eind 2020 Sandy Wolfs haar taken als ledenadminstrateur voortijdig neerlegde heb ik die 
tijdelijk waargenomen. In de ALV van 2021 werd zij opgevolgd door Jeroen Oprins die eind dat jaar 
ook voortijdig zijn taken neerlegde. Opnieuw heb ik die taken tijdelijk waargenomen totdat Jeroen 
Schoone in de ALV van 2022 aantrad. 
 
Eind 2021 legde ook Maurits Mevis zijn taken als secretaris vroegtijdig neer waarna ik ook mijn 
aandeel heb geleverd in het overnemen van diens taken totdat begin 2023 deze functie weer 
ingevuld. 
 
In de ALV van 2022 werd een doorkijk geboden naar een financieel minder rooskleurige toekomst 
door het steeds verder teruglopende ledental. Er werd besloten om de aanwezige financiële 
reserve aan te spreken. Niet alleen het ledental liep terug maar ook de invulling van het bestuur 
bleek lastig. Jacqueline kwam terug zodat Joost de voorzitterstaak kon overnemen en 
Elly kwam terug om Joost te ondersteunen als vicevoorzitter. In de ALV van 2023 kwam John, als 
derde oud-bestuurslid, terug om als secretaris het bestuur te completeren. Daardoor werd 2023 
pas mijn tweede bestuursjaar waarin de (bestuurs-)zaken min of meer normaal verlopen. 
 
Het ledental was begin 2023 teruggelopen tot een dieptepunt van ca 170 leden. Om de 
aanspraak op de financiële reserves door de steeds verder teruglopende ledentallen te 
beperken tot ca. €3.000,- werd in de ALV van 2023 een contributieverhoging doorgevoerd.  
 



 

 

Nu, een jaar later, staan we er heel anders voor. 
Na vele jaren van teruglopende ledenaantallen is er in 2023 een sterke groei van het ledental 
gerealiseerd, van 170 naar 210 leden. Dat is dus een toename van ruim 25%. De inzet van Joost, 
Elly en Jeroen maar ook de contactpersonen, trainers en andere vrijwilligers die hebben 
meegewerkt aan onder andere “probeerbadminton.nu”, “try-out sports”, “tekenen voor de 
toekomst” en het doorvoeren van de nieuwe huisstijl en website hebben hun vruchten 
afgeworpen. 
 
Meer leden leidt tot meer inkomsten en dat zien we in de jaarcijfers van 2023 terug. Zie voor 
verdere info hierover de jaarrekening 2023. Of deze stijging van het ledental een eenmalige 
opleving is of juist verder doorzet in 2024 is niet te voorspellen. In de begroting voor 2024 gaan 
we daarom uit van het huidige ledenaantal.  
 
Tijdens de tussentijdse controle door de kascommissie kwam de vraag boven tafel hoe 
omgegaan wordt met de contributie-inning van nieuwe leden. De statuten zijn hier niet duidelijk 
over. In het HR staat hierover dat nieuwe leden contributie verschuldigd zijn over de resterende 
maanden van het jaar, maar de contributie wordt per twee maanden geïnd. Na overleg binnen 
het bestuur is besloten dit zodanig te interpreteren dat mensen die in een oneven maand 
(januari, maart, mei, juli, september, november) lid worden, in de daaropvolgende maand 
éénmalig één maand contributie betalen en daarna ‘meegaan’ in de normale 2-maandelijkse 
contributie-inningen. Mensen die in de tussenliggende maanden lid worden gaan direct mee in 
de tweemaandelijkse inningen. Deze werkwijze is vanaf dit najaar toegepast. 
 
Iets wat nog steeds lastig is, is het vinden van voldoende bestuursleden. Het blijkt dat veel 
mensen vaak wel bereid zijn om een aantal taken binnen een commissie op zich te nemen maar 
terugdeinzen voor een bestuurslidmaatschap. Tijdens de zoektocht naar een toekomstbestendig 
vereniging is er mede daarom voor gekozen om in de praktijk te gaan onderzoeken of het 
mogelijk is met een kleiner bestuur te gaan werken en een aantal taken met bijbehorende 
budgetten bij de commissies neer te leggen. Om hierop aan te sluiten zijn de opzet van de 
jaarcijfers daarop aangepast. Dit komt terug in de jaarrekening over 2023 en de begroting voor 
2024.  
 
Ik bedank al mijn medebestuursleden voor de samenwerking in de afgelopen vijf jaar en wens 
mijn opvolgster veel plezier in haar nieuwe functie. 
 
Koen Visser, 
Penningmeester 


